

Protokoll fört vid Svensk Andungeklubbs digitala styrelsemöte 230906

Närvarande: Kerstin Johansson (tf ordf), Lars Westerlind, Leif Sjögren, Christina Johansson, Mats Blomberg, Nisse Smitt, Claes-Henrik Möse, Lotte Waller.

Dagens mötesordförande Kerstin Johansson hälsar välkomna och öppnar mötet-

1. Föregående styrelsemötes protokoll rekapituleras.
2. Ekonomi. Kassören rapporterar: Alla räkningar ät betalda. Aktuellt saldo 64.000SEK. VM omsatte 27.000SEK med underskott 911SEK. Shoppen: inköp för 24.000SEK. Försäljning över disk har inbringat 9.300SEK, nätförsäljning 6.500SEK.
3. Inventarier. Shoppen: Den nytillkomna artikeln, keps, har sålt fint. 31 blå och 12 vita kepsar finns kvar i lager. Pikétröjor XXL är slut, men många XL återstår. 14 VM-prisglas återstår. Ca 35 glas åtgår årligen. Således dags att fylla på lagret. Föregående inköp gjordes 2021, då 96 glas kostade ca 6.000SEK. Styrelsen beslutar
ATT 100 VM-glas skall köpas in och uppdrar åt Claes-Henrik Möse att genomföra detta.
4. Registerrapport.
Medlemmar:SAK har fått 11 nya medlemmar sedan föregående möte:
Rolf Bjelm SWE11
Matilda Wollter Bergman SWE18
Jonas Halvord SWE68
Johan Tisell SWE87
Urban Johansson SWE88
Mikael Roos Swe102
Stefan Holmgren SWE109
Urban Ullberg SWE129
Ulf Palm
Mats Andersson SWE145
Martin Sievert SWE48
Båtar: NOR 74 har köpts till Sverige och fått svenskt nummer 145.
5. Andungebladet. Senaste numret utkom nyligen. Nästa nummer kommer bl.a. att innehålla en rapport från renoveringsprojekt från Revsudden, Kalmar. Alla bidrag till bladet är som vanligt varmt välkomna!
6. Hemsidan. Medlemmar som sökt information om t.ex. kölreovering har uppmärksammat att gamla inlägg (eventuellt så tidigt som 2005) har försvunnit från Forumet, sannolikt vid byte av plattform. Olika lösningar diskuteras: Mats undersöker om inläggen går att återfinna/återskapa.

- Claes-Henrik(C-H) har börjat bygga register med renoverings- och skötsel tips. C-H och Mats samarbetar med presentation på hemsidan. Mer om detta under hösten. Bildmaterial välkomnas, skicka till C-H!
7. VM 2024. Nisse rapporterar. Styrelsen diskuterar lämplig tidpunkt för regattan. Styrelsen väljer helgen närmast före eller närmast efter Midsommar, dvs 15-16/6 eller 29-30/6. Nisse presenterar flera tänkbara platser och kontaktar aktuella arrangörer.
 8. Regelkommitté. Styrelsen skall utse regelkommitté årligen, lämpligen vid styrelsens konstituerande möte. Leif Sjögren (SMK) och Mats Blomberg är utsedda för 2023. Styrelsen beslutar ATT utse Claes-Henrik Möse till adjungerad i plastbåtsärenden.
 9. Regelfrågor. Andungarna uppvisar stor variation i material, teknik etc. Misstankar har framförts att vissa båtar är för lätta, att vissa är betydligt tyngre. Leif Sjögren föreslår att föreningen införskaffar/lånar/hyr en våg och vid lämplig tidpunkt arrangerar vägning av ett antal båtar. Deltagande frivilligt. Styrelsen uppdrar åt regelkommittén ATT arbeta vidare med denna fråga.
 10. Höstfest/extra årsmöte. Lämplig tidpunkt v46-47, helst en fredag. Lämplig lokal LSS' klubbhus. Styrelsen uppdrar åt Lotte W att boka lokal. Festkommitté Kerstin Johansson och Lotte Waller. Program: extra årsmöte med ett andra beslut om regeländringar (Leif föredragande). Prisutdelning Västkustserien. Ytterligare programpunkter tillkommer.
 11. Kalender 2024. Mats har inte möjlighet att iordningställa årets kalender. Det finns ett stort bildarkiv. Någon mall finns inte, Mats har använt ett filmprogram. Leif åtar sig att efterhöra om Lars och Lotta Gelin kan åta sig uppdraget. Målsättning att använda samma tryckeri och att hålla nere format och vikt för att minimera kostnaderna.
 12. Eskader 2024. Leif S. arbetar med denna fråga. Ett flertal tänkbara mål diskuteras, liksom tidpunkter.
 13. Jessings projekt. Leif rapporterar. Plugg är nu klar. Leif har kontrollmätt denna och konstaterat att längden ligger vid maxgränsen. Samråd har skett med Björn Lie för NAK. Michael Jessings mål är att ha två båtar klara till Frost Bite i november. 2 segelnummer är reserverade.
 14. Nästa möte. Tidpunkt 11/10. Plats preliminärt hos Kerstin Johansson. Digitalt deltagande för den som så önskar.
 15. Övriga frågor.
A."Vrak".

1. Hans-Olof Handmark är intresserad av att ta hand om SWE73 och dess kärra. Prisdiskussion pågår.
2. Båtar med okänd status i Stockholmstrakten. Leif Sjögren, Lars Gelin m.fl. kommer att göra en inventeringsresa i oktober. C-H bidrar med uppdatering av listan med utgångspunkt från båtregistret.
- B. Fler priser vid VM. Förslag har framfört om fler priser, t.ex mixad besättning, familjebesättning, nykomling för att stimulera deltagande. Frågan bordlägges.

16. Mötet avslutas.

Vid protokollet
Lotte Waller, sekreterare.